



مشروع طاقة الرياح



تمديد فترة التقديم لعطاء عام

لقد تم تمديد عطاء وزارة الموارد المائية والري والكهرباء ومشروع طاقة الرياح الممول من مرفق البيئة العالمي وبرنامج الأمم المتحدة الإنمائي لإختيار جهة إستشارية للقيام بعدة دراسات تهدف الي تقديم الدعم لتطوير السياسات و الأطر التنظيمية الخاصة بتشجيع مشاركة القطاع الخاص للإستثمار في مشاريع الطاقة المتجددة .

من يوم الخميس الموافق: **30 أغسطس 2018م** الي يوم الخميس الموافق: **13 سبتمبر 2018م** الساعة الثانية عشر والنصف ظهراً موعد فتح المظاريف.

وذلك بنفس شروط ومواصفات العطاء السابقة.

للاستفسار الاتصال على: **+249123497641** أو **+249123497632**

م.هند الأمين النور/ مدير مشروع الرياح

Extension of the period of bid submission

The Ministry of Water Resources, Irrigation and Electricity (MWRIE) and the Wind Energy Project (GEF and UNDP financed project) have been extended the period of bid submission of hire the services of consultancy firm with vast experience in renewable energy policy and regulations.

From Thursday 30th of August 2018 to Thursday 13th of September 2018 at 12:30 pm, date bid opening.

With same bid conditions and specifications.

For inquiries call:

+249123497641 or +249123497632

Hind Elamin Elnour / Wind Energy Project Manager

Notification:

No 1

The correct payments schedule will be as per the table "Expected Outputs and Deliverables " in all T.O.Rs.

No 2

In the ToRs it is mentioned that (**UNDP will cover cost of the economy class ticket and direct daily subsistence allowance**)

we apologize for that this, cost will not be covered by UNDP neither Wind Energy Project and the bidder should provide full financial offer cover all costs.